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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 16 grudnia 2019 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Dorota Konkolewska – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

7. Prezes Zarządu – Dyrektor Spółki Komunikacji Autobusowej Sp. z o.o.  

w Świnoujściu, 

8. Dyrektor Żeglugi Świnoujskiej, 

9. Główny Księgowy Ośrodka Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” w Świnoujściu, 

10. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 16 grudnia 2019 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. 

Protokoły z poprzednich posiedzeń komisji zostały przyjęte bez uwag. 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie „Wieloletnich Strategicznych 

Programów Operacyjnych Miasta Świnoujście na lata 2014-2020” (jako pkt 8 porządku 

obrad). 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 10 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poprosił członków 

komisji o przekazanie propozycji do planu pracy komisji na rok 2020. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2019. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2019-2028. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja, w trakcie której opracowano autopoprawkę do projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie  

wstrzymującym się. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek 

dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście w rejonie  

ul. Mazowieckiej, Szkolnej, Wielkopolskiej i Drawskiej. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiła Naczelnik Wydziału Urbanistyki  

i Architektury. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

„Wieloletnich Strategicznych Programów Operacyjnych Miasta Świnoujście na lata 

2014-2020”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zamiany lokalu 

mieszkalnego wchodzącego w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Świnoujście  

na dwa odrębne lokale mieszkalne. 

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia na czas 

nieoznaczony umów najmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Świnoujście poza listą wnioskodawców oczekujących na zawarcie takiej 

umowy. 

 

Projekt uchwały przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta oraz Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona 

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 12 – Zapoznanie się z planami Komunikacji Autobusowej Sp. z o.o.  

na lata 2019 – 2023 (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informacje w formie prezentacji przedstawiła Prezes Zarządu – Dyrektor Spółki 

Komunikacji Autobusowej Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 13 – Informacja o sytuacji finansowej i potrzebach miejskich spółek 

komunikacyjnych (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informacje przedstawił Dyrektor Żeglugi Świnoujskiej. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 14 – Informacja o przebiegu prac projektowych i inwestycyjnych dotyczących 

realizacji inwestycji: Droga ekspresowa S3 oraz Budowa stałego połączenia pomiędzy 

Wyspami Wolin i Uznam (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację przedstawił Prezydent Miasta. 

 

Ad. pkt 15 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 16 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 16 grudnia 2019 roku o godz. 1605. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


